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Twee verschillende acties om geld in te zamelen tegen kanker. De bijna-buren Tergooi MC en RAV Gooi (ambulancepost 
Hilversum) zijn druk in training om goed voorbereid hun acties te volbrengen. De verpleegkundigen en chauffeurs van 
de RAV gaan de mytische Alpe d’Huez op fietsen en lopen, Tergooi MC organiseert aangespoord door oncoloog Pieter 
van den Berg een sponsorloop door Hilversum. De redactie sprak van beide organisaties enkele deelnemers en 
medewerkers achter de schermen. 
Allereerst hadden we een interview met 
Hilversummer Douwe-Gerben Veenstra. 
Hij is een van de tien ambulancemede-
werkers. Hobby? Fietsen, maar op de 
Alpe d’Huez heeft hij een andere rol: 
‘fietschirurg’ -zoals een van zijn colle-
ga’s hem noemt- en coach. Mocht er 
iemand uitvallen, dan stapt hij alsnog 
op! 
 
Voor het RAV-team was het overlijden 
van hun collega Marco de inspiratie om 
deze inzamelactie te beginnnen. Op 6 
juni a.s. doen zij mee aan het jaarlijkse 
evenement ‘Alpe d’Huzes’ de klim per 

fiets of lopend naar de top van de Alpe 
d’Huez. Wij spraken DG (zoals hij door 
collega’s wordt genoemd) op 23 april jl. 
 
6 juni is het zover. Zijn jullie er klaar 
voor? 
“Ik denk dat we er zo goed als klaar voor 
zijn. Er is veel getraind en de organisatie 
loopt het goed. De komende weken is 
het vooral de details uitwerken en de 
puntjes op de i zetten.” 
 
Hoeveel trainingstijd is er besteed om 
die hele klim te halen? 
“De meeste fietsers hebben kilometers 

 
• Heb jij een goed idee voor  

jouw straat of de wijk?  

• Of ben jij de buurtredacteur 

die wij zoeken? 

• Hilversum 600 jaar; 

weet jij iets over de 

geschiedenis van 

de Van Riebeeckwijk?  

Laat het ons weten: 

redactieriebeeck@gmail.com 

gemaakt en krachttraining gedaan. Er is 
ook getraind op heuvelachtige locaties 
en 3 dagen in Limburg. We hebben 
gelukkig nog 5 weken. De heuvels zijn 
natuurlijk niet te vergelijken met de Alpe 
d’Huez, maar geven een beetje inzicht in 
wat klimmen inhoudt. De lopers zijn ook 
mee geweest naar Limburg en hebben 
daar de nodige afstanden gelopen.” 
 
Margreet (regelt de catering), noemt 
jou de fiets-chirurg. Heb je er zoveel 
verstand van dat iedereen met een 
gerust hart de berg op kan? 
“Chirurg is wel hoog gegrepen, maar ik 
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Buurtgenoten sportief in actie tegen kanker



heb de nodige ervaring met wiel-
rennen en het onderhoud van fietsen. 
Doordat ik zelf veel fiets en mijn kinderen 
wedstrijden fietsen. Het is dan handig zelf 
alles te kunnen en niet afhankelijk te zijn 
van een fietsenmaker.” 
 
Je bent ook reserve las ik. Wat doe je  
liever, servicen of fietsen? 
“Het liefst zit ik zelf op de fiets, maar de rol 
van fietsenmaker en ondersteuning past mij 
prima. De Alpe d’Huez is geen onbekende 
berg voor mij. Knap dat mijn collega's deze 
uitdaging aangaan, want het word geen gemakkelijke dag. Mocht het nodig zijn dan 
stap ik zo op!” 
 
Het is nu 23 april, nog 6 weken te gaan. Wat moet er nog gebeuren voor jullie  
richting France trekken? 
“Er kan nog hard getraind worden. Daar is nog tijd voor. De organisatie heeft nog wat 
taken liggen en verder gaan we nog wat acties organiseren om meer donaties binnen te 
halen.” 
 
Tot slot,  gaan de 10 fietsers en lopers hun doel bereiken? En hoeveel euro's staan 
er na afloop op de teller voor het KWF? 
“Iedereen gaat zijn of haar doel halen. Het motto is niet voor niks ‘opgeven is geen 
optie’. Ons streefbedrag staat op 30.000,- euro en dit hebben we al een keer verhoogd. 
We hopen op veel meer, want elke euro is hard nodig voor onderzoek en behandeling 
van kanker”, besluit DG. 
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Goudenregen- en Lelyschool in finaleronde Street Wise Cup:  

Het leukste schoolvoetbaltoernooi in Hilversum!
Op 20 en 27 maart vonden bij voetbal-
vereniging Wasmeer en het naastgelegen 
Cruyff Court Davy Klaasen de voorrondes 
plaats van de Street Wise Cup. 
Belangrijkste punten van dit grootste 
voetbaltoernooi van Hilversum zijn 
plezier, respect en gelijkheid. En dat lieten 
de spelers onderling in alles zien.  
 
Uit alle windstreken van Hilversum kwamen 
de deelnemers per fiets naar Wasmeer. Het 
toernooi voor meisjes en jongens van groep 
7 en 8 werd op beide speeldagen onder 
prima omstandigheden gespeeld.  
Voorafgaand aan de wedstrijden tekenden 
alle aanvoerders de respectvlag en werd het 
toernooi na een korte toespraak van wethouder 
Karin van Hunnik geopend. 
 
De Bink-buurtsportcoaches en Versa Welzijn 
organiseerden de voorrondes. De winnaars 
gaan door naar de FC STRAAT-kampioen-
schappen. Zij nemen het op tegen de beste 
teams uit andere steden.  
Bij de meisjes won de Goudenregenschool 
(Hilversum-Zuid), bij de jongens de 
Lelyschool (Hilversum Noord). Wij wensen 
beide teams heel veel succes! 

LoveLifeRun Hilversum. Wat een 
leuk concept om zo geld in te zamelen 
voor het goede doel. Hoe ben jij daar 
zo bij betrokken geraakt? 
“Wij zijn er allemaal verschillend bij 
gekomen. Mijn vriendin Kim was er 
vorig jaar heel erg bij betrokken en ik 
wilde ook een steentje bijdragen. Vorig 
jaar mocht ik vrijwilligerswerk doen op 
de dag zelf en dit jaar ben ik social 
media manager. In onze omgeving zijn 
helaas ook mensen die getroffen zijn 
door kanker en wij wilden graag iets 
doen om te helpen.” 
 
Doen er nog meer leeftijdgenoten van 
je mee? 
 ”Jazeker! Wij, Andy, Rebecca, Zoë, Kim 
en ik zitten met een klein groepje van 
53-klassers van ISH in het ‘kernteam’ 
van Fight Cancer Hilversum. Verder 
helpt er een grote groep vrienden mee op 
de dag zelf om alles op te zetten.” 
 
Heb jij er zelf voor gekozen om niet te 
rennen, maar in de organisatie te gaan 
zitten? 
“Ja, klopt. Fight Cancer is een super 

Doneren?  
 Ga naar  

opgevenisgeenoptie.nl 
 Het team is o.a.  

te volgen via FB  
‘A1 door de Alpen heen’. 

De organisatie van  
LoveLife Run Hilversum  

pakt het anders aan. 
 

Zoals de naam al zegt is deze sponsor-
actie het een run. Geen wedstrijd, 
maar een ‘prestatieloop’ van 5 of 10 
km. Oncoloog Pieter van den Berg van 
Tergooi MC is ambassadeur van 
Stichting Fight Cancer. Hij doet met 
een groep patiënten van hem mee.  
 
Een deel van de opbrengst gaat onder 
meer naar onderzoek van het Tergooi 
MC. Wij spraken met Elsje van 
Vroonhove uit het organiserende 
team.
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WIJKINFORMATIE  
 
Wijkagent Van 
Riebeeckkwartier  
Inge Veldhuizen,  
Telefoon 0900 8844  
inge.veldhuizen@politie.nl  

 
Wijkbrandweerman  
Jeroen Wiegers, 0683 080 223 
wijkbrandweer-hilversum 
@brandweergooivecht.nl 
 
Buurthuis ZO-samen 
Oosterengweg 44B 
1212 CN Hilversum 
 
Meldpunt Openbare Ruimte 
(MOR)  
Klachten over bijv. zwerfafval,  
kapotte lantaarnpalen of  
losliggende stoeptegels kunnen 
gemeld worden via  
hilversum.nl/MOR  
of telefonisch via 14035  
WhatsApp: 0620 873 371  
 
Wijkregisseur Hilversum 
Zuidoost  
Zina Kesab 
0639 64 01 21 
z.kesab@hilversum.nl 
Voor initiatieven, ideeën en  
vragen over de leefbaarheid en 
andere vraagstukken in de wijk.  
 
Gewestelijke Afvalstoffen 
Dienst  
De GAD gaat over het ophalen van 
huisvuil en grof vuil.  
035 699 18 88,  gad.nl  
 
Sociaal Plein Hilversum  
De plek voor al uw vragen over 
zorg, inkomen en werk 
035 629 27 00.  
Bezoekadres:  
Wilhelminastraat 1-19   
 
Opbouwwerker Versa Welzijn  
Sandra Zamir  
0630 202 481 
szamir@versawelzijn.nl 
 
Maatschappelijk werk Versa 
Welzijn  
Corine Boonstra, 
0629 077 434  
cboonstra@versawelzijn.nl  
 
Kinderwerk Versa Welzijn  
Kati Lipusz, 0623 672 691  
klipusz@versawelzijn.nl  
 
Sociaal verbinder /  
Locatiebeheerder  
Claudia Kruk,  
0682 481 672  
ckruk@versawelzijn.nl  
 
Wijkberaad Van 
Riebeeckkwartier  
Malika Boukhriss, voorzitter  
riebeeckkwartier@gmail.com  
facebook.com/vanriebeeckkwartier  
vanriebeeckkwartier.nl 
 
 
 
(Vervolg op pagina 5) 
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Cora  
Janmaat 
gestopt 
als buurt-
redacteur

Cora Janmaat was jarenlang de stille kracht 
achter de wijkkrant in het Van 
Riebeeckkwartier. Sinds 2011 schreef zij een 
aantal keer per jaar ‘stukjes’ voor haar 
buurtgenoten. Nu is ze hiermee gestopt. 
Ook de koffie-inloop voor Versa Welzijn die 
ze organiseerde, is geëindigd. Maar Cora zal 
de komende tijd niet stilzitten, blijkt uit ons 
gesprek. Via dit interview wil de redactie 
van de Van Riebeeck Wijkkrant Cora 
bedanken voor haar vele werk en fijne 
samenwerking.  
 
Cora, geboren en getogen Hilversumse, kwam 
ruim 18 jaar geleden in de Van Riebeeck 
wonen met haar man en twee zoons: “Ik vond 
het heel leuk dat er een wijkkrantje was, die 
hadden we in mijn vorige buurt niet. Rond 
2011 zag ik een oproepje staan. Willem Visser, 
de opbouwwerker van die tijd, zocht iemand 
die het blad een nieuwe uitstraling kon geven. 
Toen heb ik dit samen met mijn zoon opgepakt.  
 
Van een rode krant, gingen we naar een moder-
nere blauwe variant met mooie details. Willem 
vroeg of ik voor de rubriek ‘De goede hoop’ 
iets wilde schrijven. Deze rubriek werd 
geschreven voor en door Riebeeckers, maar in 
de praktijk was er weinig animo voor. Zelf had 
ik helemaal geen ervaring met schrijven, maar 
al snel bleek dat ik het goed kon en leuk vond 
om te doen. Willem wist me ook goed te moti-
veren en te stimuleren. Sindsdien heb ik vele 
artikeltjes geschreven. Het leuke was dat ik 
helemaal zelf mocht bepalen waarover ik 
schreef, ik had alle vrijheid. Zo heb ik over de 
kunstwerken, ondernemers en buurtbewoners 
uit de wijk geschreven. Het voormalig klooster 
Stad Gods en omgeving is ook regelmatig 
onderwerp van mijn artikelen geweest. 
Op mijn fiets- en wandel routes kwam ik ook 
het nodige tegen waarover ik kon schrijven. 

Vooral de omliggende natuur had mijn aan-
dacht.” 
 
“Naast het schrijven voor de Wijkkrant, ben ik 
gaan helpen met de begeleiding van een koffie-
inloop voor mensen met GGZ-achtergrond: 
Koffie om de Hoek. Toen dit was gestopt, ben 
ik een koffie-inloop gaan organiseren voor alle 
buurtbewoners op de dinsdag- en donderdag-
middag. Eerst in de Riebeeck Galerij en de 
laatste paar jaar in de Tuinkamer van het 
Kortlandhuis. Er ontstond al snel een groep 
vaste bezoekers, voor hen was dit een vast 
onderdeel van hun week en ze hielpen ook met 
het schenken van koffie en thee. Ik zorgde 
ervoor dat de middagen altijd doorgingen. 
Zelfs tijdens corona, met 1,5 meter afstand en 
mondkapjes natuurlijk. Daardoor mochten er 
telkens maar 7 mensen naar binnen, terwijl er 
soms wel 10 personen voor de deur stonden. 
Dat vond ik wel een pittige tijd.” 
 
“Ik ben een zorgzaam type, mijn doel was 
altijd dat de wijkbewoners een gezellige mid-
dag hadden. Daar haalde ik motivatie uit. De 
mensen kwamen voor een gezellig kletspraat-
je, een gratis kopje koffie en iets lekkers. De 
koffie-inloop stopt, omdat de huur van de 
Tuinkamer is opgezegd. Nu ga ik aan de slag 
bij de buurtkamer van het Leger des Heils, 
daar kijk ik naar uit. Bovendien ben ik nog elke 
donderdag te vinden op de KinderCampus bij 
de huiswerkbegeleiding. Ik hoop dat ik nog 
lang vrijwilligerswerk kan en mag blijven 
doen.”  
 
 
De Van Riebeeck Wijkkrant bedankt 
Cora voor haar jarenlange inzet en 
wenst haar veel geluk 

‘Ik mocht zelf  
bepalen waar ik  

over schreef  
en had alle vrijheid’

 
Op zondag 26 mei start de run om 12.00 uur op de Kerkbrink, en gaan de lopers richting Corversbos. Daar wordt een ronde  

gelopen waarna het weer richting start/finish gaat. De 10 km-lopers maken in het Corversbos een grotere ronde.  

mooie organisatie, en wij voelden ons 
heel welkom bij het team. Zo hoopten 
wij dat wij op deze manier meer konden 
doen dan rennen om geld op te halen.” 
 
Heb je al een zicht op hoeveel mensen  
er aan de run meedoen? 
“Er zijn tot nu toe 149 aanmeldingen. 
Hopelijk komen daar nog inschrijvingen 
bij. Wij hebben gemerkt dat de meeste 
mensen pas een paar weken van te voren 
aanmelden.” 
 
Weten je schoolgenoten dat jij bij de 
LoveLifeRun betrokken bent? 
“Veel mensen van onze school weten dat 
wij betrokken zijn. Wij hebben veel 
reclame op school gemaakt, en dat hou-
den we vol tot 26 mei. Onze vrienden 
zijn ook betrokken als vrijwilliger op de 
dag zelf.” 
 
Doen er bekenden van jullie mee? 
“Tergooi MC, heeft veel van hun (ex-) 
kankerpatiënten benaderd voor dit 
evenement. Dit zijn voor hun goede 

bekenden die het leuk vonden om voor 
dit goede doel en hun verbondenheid 
mee te doen. Het trainingsprogramma 
voor de patiënten zal door blijven gaan 
na 26 mei omdat het zo’n succes is.  
Veel mensen van school en een aantal 
familieleden van ons (als kernteam) 
doen mee.” 
 
Tot slot. Is dit een eenmalige actie of 
krijgt het een jaarlijkse follow-up? 
“Wij hopen dat dit een jaarlijks evene-
ment kan worden! Vorig jaar hadden wij 
hier in Hilversum een ‘Walk en Dance’ 
gehouden wat een groot succes was. Dus 
Fight Cancer kan er eventueel voor kie-
zen om elk jaar een ander evenement  uit 
te zoeken en deze af te wisselen. 
Overigens is Fight Cancer een organisatie 
die in Hilversum is opgezet.” 

Doneren?  
Informatie over de LoveLife 

Run en Fight Cancer?  
Ga naar 

fightcancer.nl/event/lovelife-run-
hilversum/home Deelnemers (patiënten) begeleiding 

en organisatie
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Door buurtredacteur Alix Wassing 
 
De Hilversumse woordkunstenaar 
Charlotte de Raad blijft in 2024 en 
2025 dichten voor de mediastad en 
haar inwoners. De in 2021 aangetre-
den stadsdichter vertelt over haar 
(stads)dichterschap en plannen om 
‘spoken word’ en poëzie verder te 
verankeren in het Hilversumse 
culturele landschap. Haar belang-
rijkste plan? Hilversum blijven 
vieren! Charlotte noemt zichzelf 
graag een ‘lokalist’.  
 
Charlotte, gefeliciteerd! Wat dacht 
je toen de gemeente jouw contract 
wilde verlengen?  
“Ik had twee reacties. De eerste was: 
wow, wat bijzonder! Heel leuk dat de 
gemeente zoveel vertrouwen in me 
heeft en met me door wil. Maar ik 
dacht ook: moet ik niet ruimte maken 
voor een nieuwe kandidaat? Ik zie veel 
talent in Hilversum, bijvoorbeeld bij 
spoken word-avonden die ik organi-
seer via mijn platform Out Spoken. 
Daarom neem ik in mijn laatste jaar 
een paar veelbelovende dichters op 
sleeptouw. Wie weet kunnen we op die 
manier voor goede opvolging zorgen. 
Zover is het gelukkig nog niet. 
Stadsdichter zijn is echt een cadeau-
tje.” 
 
Wat houdt het precies in om stads-
dichter te zijn? 
“Op cruciale momenten probeer ik er 
voor Hilversum te zijn met een 
gedicht. Vorig jaar gebeurde dat vrese-
lijke auto-ongeluk waarbij twee jonge 
Hilversumse meisjes overleden. Een 
gedicht geeft dan troost en woorden 
aan het verdriet. Daarnaast zijn er een 
aantal vaste gebeurtenissen in het jaar, 
minstens acht,  waar ik een gedicht 
voor schrijf. 2024 staat vooral in het 
teken van 600 jaar Hilversum. Verder 
vind ik het erg belangrijk om jongeren 
te bereiken en te betrekken bij poëzie 
en spoken word. Dat gaat erg goed, we 
hebben een stevige community die 
blijft groeien. Mijn doel  is bereikt  als 
ik als stadsdichter alle Hilversumse 
dichters en spoken word-artiesten een 
podium kan bieden in Hilversum.” 
 
Waar gaan jouw gedichten over? 
“Wij Hilversummers zijn ook wereld-
burgers. Daarom vind ik het belangrijk 
om me te kunnen uiten over bredere 
maatschappelijke zaken. Ik wil in mijn 
gedichten graag een activistische noot 
aanslaan en mensen aan het denken 
zetten. Tegelijkertijd heeft een stads-
dichter een publieke rol. Dat is een thin 
line. Ik benoem  kwesties die andere 
mensen misschien niet zo leuk vinden, 
maar ik zorg er altijd voor dat mijn 
gedichten ook verbinden.  
Een concreet voorbeeld is mijn gedicht 

voor de dodenherdenking op 4 mei. 
Het is belangrijk dat we de slachtoffers 
van de Tweede Wereldoorlog herden-
ken. Daarnaast wil ik niet mijn ogen 
sluiten voor de huidige ontwikkelingen 
in de wereld. Die stip ik dan kort aan. 
Daar kwam toen wel kritiek op, maar 
ik sta er nog steeds achter. Bovenal wil 
ik Hilversum vieren. Ik voel me een 
echte Hilversummer en ben trots op de 
stad. In plaats van nationalist ben ik 
‘lokalist’.” 
 
Zit er verschil tussen de stadsgedich-
ten en je persoonlijke werk? 
“In mijn eigen werk zijn de thema’s 
persoonlijker. Ik dicht over het gemis 
van mijn vader of over zijn geboorte-
land waar ik nooit ben geweest. 
Daarnaast stel ik mijzelf kwetsbaarder 
op. Dan dicht ik over eenzaamheid en 
mijn onzekerheid over het alleenstaan-
de moederschap. 
Ik merk ook dat ik me als artiest aan 
het ontwikkelen ben. Ik probeer meer 
theater in mijn performance te bren-
gen. Zo had ik op de Avond van de 
Stadsdichter de beatmaker Equivodal 
& Gnoself  uitgenodigd voor muziek 
onder mijn voordrachten. Een danser – 
mijn broertje Luc de Raad – bewoog 
op de klanken van de beats en mijn 
woorden.” 
 
Wat was tot nu toe je bijzonderste 
mijlpaal als stadsdichter? 
“In 2022 is er een gedicht van mij 
gegraveerd in de lage Bes-klok van de 
Raadhuistoren. Mijn woorden maken 
nu onderdeel uit van de klank. Ook als 
ik er later niet meer ben, blijft dat 
gedicht nog klinken.  
Verder zijn er nog geen gedichten van 
mij te vinden in de openbare ruimte. 
Maar daar wordt aan gewerkt! Tot die 
tijd kunnen mensen mij volgen op live-
hilversum.nl en op mijn 
Instagramkanaal @charlottederaadd of 
website www.charlottederaad.nl.” 
 
Wat heeft de toekomst voor jou in 
petto? 
“Hilversum wordt steeds bruisender. 
Er ontstaan vanuit jongeren met ver-
schillende achtergronden steeds meer 
initiatieven. Bij Out Spoken krijgen 
jonge woordkunstenaars de kans om 
zich te ontwikkelen door teksten te 
schrijven en voor te dragen.  
Op 24 maart hielden we de eerste 
queer-editie van Out Spoken in 
Theatercafé Muze. Dit soort inclusieve 
evenementen wil ik graag blijven orga-
niseren. Tot slot komt er dit jaar in de 
zomer een Hilversumse editie van de 
Poetry Slam; een bekende Nederlandse 
spoken word-wedstrijd. Dat we dit 
event naar Hilversum kunnen halen, 
ben ik erg trots op. 
 

’Stadsdichter zijn is 
echt een cadeautje’ 
Contract Charlotte de Raad met twee jaar verlengd



 
 
Viore  
Centrum voor iedereen die leeft 
met kanker. 
Ramon Ciurans 
Oosterengweg 44 
1212 CN Hilversum  
(035) 685 35 32  
info@viore.org 
www.viore.org 
twitter: @Viore_org 
FB: facebook.com/Viore.org/  
 
Heelo 
Re-activatie 
Jan Boonstra 
Oosterengweg 44 
1212 CN Hilversum  
0621 840 224 
info@heelo.eu 
 
 
GEMEENTE HILVERSUM  
 
Heeft u praktische hulp 
nodig of een maatje?  
Of wilt u eerst meer weten over 
de Vrijwillige Thuishulp?  
Neem gerust contact op met de 
Vrijwillige Thuishulp:  
035 625 00 00, 
ma t/m vr 10.00-13.00 uur.  
vthhilversum@versawelzijn.nl 
versawelzijn.nl  
  
Wilt u hulp bieden?  
Zelf vrijwilliger worden? 
Ook dat kan, graag zelfs! 
VRIJWILLIGERS  
CENTRALE  
HILVERSUM  
Ruitersweg 35 
1211 GK Hilversum 
0613 96 65 25, Nicole   
nwendt@versawelzijn.nl 
info@vchilversum.nl  
FB: Vrijwilligerscentrale 
Hilversum 
 
Er is altijd een klus die bij jou 
past. Kik voor informatie en 
vacatures op 
vchilversum.nl  
 
Rode Kruis Luisterlijn 
0900 0767 
 
 
NUTTIGE ADRESSEN  
IN DE BUURT  
 
WONINGCORPORATIES  
De Alliantie  
Mirjam Tijssens  
mtijssens@de-alliantie.nl   
  
Dudok Wonen    
Medewerker Woonzaken 
info@dudokwonen.nl     
 
Gooi en Omstreken  
Woonconsulent 
bewonerszaken@gooienom.nl 
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Door Sanne Steen 
 
Op 23 maart werd in buurthuis ZO-Samen het start-
schot gegeven voor het moestuinseizoen. Het buurt-
huis was omgetoverd tot moestuinmarkt met gratis 
biologische moestuinzaden, wormenhotels, mooie 
boeken over moestuinieren, live gitaarmuziek van 
Bart en lekkere hapjes en drankjes. Sanne zaaide 
samen met wethouder Groen, Bart Heller, tuinbonen 
om het moestuinseizoen af te trappen.  
 
Ineke toostte met een glaasje wormen, want die zijn 
heel belangrijk voor een goede bodem en dus voor een 
goede moestuin. Ook kregen we uitleg van moestuin-
coach Sandra. Misschien ken je haar wel uit de 
Riebeecktuin, waar ze de moestuinlessen verzorgt voor 
kinderen in de wijk. Sandra vertelde ons bijvoorbeeld 
dat het handig is om je moestuintje in verschillende 
vakken te verdelen en gaf ons een goede tip tegen blad-
luizen: door hier en daar ui of knoflook te planten houd 
je bladluizen op afstand.  

 
Interesse uit heel Hilversum 
Heel even leek het of ZO-samen te klein zou zijn, want 
naast buurtgenoten uit het Riebeeckkwartier kwamen 
geïnteresseerden uit heel Hilversum naar het buurthuis. 
Het was een heel gezellige middag.  
 
Moestuinieren op alle plekken in en om het huis 
In Hilversum Moestuinstad komen alle Hilversummers 
samen die het leuk vinden om te moestuinieren. Dat kan 
in je tuin zijn, op je balkon, in je vensterbank of in een 
buurttuin zoals de Riebeecktuin op het Elsplein. We 
hebben een Whatsapp groep waar we kunnen kletsen 
maar ook vragen kunnen stellen aan elkaar en aan de 
moestuincoach. En elke maand is er een leuke activiteit 
zoals een workshop of een rondleiding.  
 
Biodiversiteit in de moestuin 
De eerste activiteit vond dus plaats in ons buurthuis, en 
op 22 april kwamen we samen in Kerkelanden om te 
leren over biodiversiteit in de moestuin. De volgende 
activiteit is op 23 mei in buurthuis de Kleine Lelie. Het 
thema is ‘moestuinieren voor iedereen’, want ook als je 
lichamelijke klachten hebt, kun je moestuinieren. 
Sanna, wijkgenoot en ervaringsdeskundige, vertelt je er 
alles over! Dankzij subsidie van 600 jaar Hilversum en 
Urban Farming 035 zijn deze activiteiten helemaal gra-
tis. Elke bijeenkomst krijg je zelfs een leuk presentje 
mee! 
 

Vind je het leuk om mee te doen?  
Je kunt je aanmelden voor de community  

en de bijeenkomsten via  
hilversummoestuinstad.nl 

 
Elke maand is er een  

leuke activiteit zoals een workshop 
of een rondleiding 

 Houd jij van schrijven? 
Word dan ook buurtredacteur. 
Voor de wijkkrant mag je dan 
verslagjes of buurtverhalen 

schrijven. Mail naar 
redactieriebeeck@gmail.com

 

ZO-samen omgetoverd tot moestuinmarkt 
Wij verklaren het  

moestuinseizoen voor geopend!
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Geef het goede voorbeeld 
Als je zelf je afval netjes in de prullen-
bak gooit, zullen andere mensen jouw 
voorbeeld volgen. Dus gooi etensres-
ten in de groene bak, kartonnen dozen 
in de papiercontainer, lege potten in de 
glasbak, versleten kleding in de tex-
tielcontainer en piepschuim bij het 
restafval. Twijfel je in welke bak jouw 
afval hoort? Kijk dan op inzamelkalen-
der.gad.nl/afvalwijzer. Groot afval 
zoals een oud bankstel of een kapotte 
televisie kun je langsbrengen bij het 

scheidingsstation van de GAD 
(Grondstoffen en Afvalstoffen Dienst) 
of je kunt een afspraak maken om het 
op te laten halen via  
gad.nl/praktische-informatie/groot-
huishoudelijk-afval-2.  
 
Zorg voor minder afval 
Het is natuurlijk al super goed als je al 
je afval in de juiste container gooit, 
maar het is nog beter om minder afval 
te produceren. Neem bijvoorbeeld een 
tas mee naar de supermarkt, drink 
kraanwater uit een herbruikbare fles en 
bewaar de restjes van je avondeten 
voor de lunch van morgen. Is je radio 
kapot of zit er een gat in je broek? 
Misschien kun je het nog repareren. Ga 
voor hulp en advies naar  
hilversumrepareert.nl.  
 
Raap die rommel op 
In een rommelige buurt gooien mensen 
sneller hun afval op straat. Dus laten 
we er samen voor zorgen dat het Van 
Riebeeckkwartier schoon is. Elke ver-
pakking die je van de grond raapt 
maakt een verschil. Als je het wat gro-
ter wil aanpakken, kun je met een 
prikstok of knijper door de straten. Je 
kunt jouw opruimgebied of -actie regi-
streren op  
supportervanschoon.nl/kaart.  
 
Daar zijn ook gebieden en acties te 

vinden waar je je bij kunt aansluiten. 
Je kunt zwerfafval ook melden bij de 
gemeente of een melding maken van 
een volle of kapotte afvalbak. Samen 
houden we onze wijk schoon! 
Nog een paar slimme tips: 
Krijg je veel reclame en huis-aan-huis-
bladen die direct in de papierbak 
belanden? Plak dan een NEE-NEE 
sticker op je brievenbus. Wil je nog 
wel huis-aan-huisbladen ontvangen, 
zoals de Van Riebeeck Wijkkrant, plak 
dan een NEE-JA sticker op je brieven-
bus. Je kunt deze stickers gratis halen 
bij het raadhuis. 
 
Heb je een boek uitgelezen en weet je 
niet goed wat je ermee kunt doen? Zet 
het boek neer bij de buurtbieb in het 
Riebeeckkwartier. Zo krijgt jouw boek 
een tweede leven. 
 
Vergeet je wel eens om jouw afval op 
de juiste dag aan de weg te zetten? Als 
je de GAD app installeert, krijg je hier 
een melding voor! Je vindt in de app 
ook de afvalwijzer en je kunt meldin-
gen doorgeven, bijvoorbeeld als er 
grofvuil is gedumpt. 
 
Heb je nog oud hout liggen op zolder 
of in de schuur? Neem het dan op 25 
mei mee naar het Opwaarts! upcycle 
festival. Kunstenaar Diederick 
Kraaijeveld, bekend van de houten 
vogel op de Riebeeckgalerij, maakt er 
dan mooie nieuwe kunstwerken van. 
Er zijn de hele dag workshops over het 
hergebruiken van oude materialen.  
Meer informatie vind je op  
opwaarts.nu 

Valt het jou ook op dat er veel rommel in onze wijk ligt? Plastic zakken waaien 
door de lucht of belanden in de vijver, verpakkingen van broodjes en snoepjes 
liggen in de voortuinen, hondendrollen liggen op de stoep en kartonnen dozen 
staan naast de afvalcontainers. Dat is jammer, want het ziet er lelijk uit en het 
is slecht voor de natuur. Vogels kunnen bijvoorbeeld verstrikt raken in plastic 
afval of ziek worden van sigarettenpeuken op de grond. Laten we samen onze 
wijk afvalvrij maken! 

Route naar ZO-samen 

Vanaf het winkelcentrum Riebeeck, Oosterengweg 86 (onze oude  
locatie) is dit de  looproute naar Versa Welzijn, Buurthuis ZO-samen, 
Oosterengweg 44 B, 1212 CN Hilversum  
• Langs Kwikfit, de fietstunnel en via Heelo en Viore naar  

buurthuis ZO-samen.  
• Looproute vanaf de kant van de Windkanter:  

via Oude Amersfoortseweg en de ventweg,  
over de fietstunnel naar Heelo, Viore naar Buurthuis ZO-samen. 

 (Geen) rommel in Riebeeck!
 
 

Wist je dat… 
 

…het GFT-afval verwerkt wordt 
tot compost en biogas? Jouw 
afval krijgt dus echt een tweede 
leven.  En dat jouw frisdankflesje 
of blikje geld waard is? Er zit 
statiegeld op, dus lever het weer 
in bij de supermarkt.   
 
…je ook dit jaar weer mee kunt 
doen met de Week zonder Afval? 
De week van 25 tot 31 mei staat 
in het teken van afval verminde-
ren. Zo krijg je veel tips om zelf 
minder spullen te gebruiken. 
 
…de chauffeurs van de GAD al 
om 7:30 uur de weg op gaan? Zet 
je afval dus vóór die tijd buiten 
of de avond van tevoren na 20:00 
uur, zo is er het minste overlast 
voor buren en is de kans kleiner 
dat je afval wegwaait. 

 

’Het is natuurlijk al  
super goed als je  

al je afval in de juiste  
container gooit, maar  

het is nog beter om minder 
afval te produceren!’



 
 

Deel jouw tunnelvisie 
 

Ria en Gesja  
willen graag weten of er  
meer bewoners zijn die  

moeite hebben met  
de tunnel.  

Ria: “Is voor jou de tunnel 
een reden om niet of minder 

vaak naar de andere kant  
van het spoor te gaan?  
Neem dan contact met  

ons op. Per mail via  
tunnelvisiehilversumoost@ 

gmail.com of bel mij op  
0626 44 44 33.  

Misschien komen we samen 
wel tot een oplossing.” 
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Gesja heeft het sporten bij Aktie 
Fysio opgezegd. Ria komt met haar 
dochter in een rolstoel de helling 
naar Hilversum Zuidoost moeilijk 
meer op. Jannie woont in het 
Gooiers Erf en gaat noodgedwon-
gen lopend naar de huisarts bij 
Seinhorst in Oost. Al met al vindt 
Ria de steile tunnel ‘gewoon stijl-
loos’. 
 
Waarom neem je niet een e-bike? 
kreeg Gesja als advies. “Alsof ik dat 
kan betalen.” De bewoonster in 
Hilversum Oost heeft COPD en redt 
het niet meer om via de Alexia-tun-
nel met de fiets of lopend naar de 
andere kant van het spoor te komen. 
“Ik zag het al toen ze aan het bouwen 
waren. ‘Dat gaat veel te diep’, dacht 
ik toen al.” Nadat de tunnel klaar 
was, heeft Gesja nog actie gevoerd 
bij de Albert Heijn voor een oplos-
sing. “Ik kreeg weinig mensen mee. 
Bewoners zagen nog niet de ernst 
van de situatie.” 
 
Uitgeput 
Inmiddels is dat wel anders volgens 
Ria. De bewoonster die aan het begin 
van de tunnel aan de overkant woont, 

hoort veel buurtgenoten klagen. Ze 
wijst naar de tunnelrand voor haar 
huis. “Er zitten daar heel vaak men-
sen uitgeput op adem te komen.”  
 
Ria is teleurgesteld, want behalve de 
tunnel is ook de verkeerssituatie voor 
haar deur een stuk onoverzichtelijker 
geworden. “Vroeger stond ik met 
mijn dochter Jessamy in de rolstoel 
op de stoep en kon ik verder. Nu sta 
ik meteen in een chaos van fietsers, 
scooters en fatbikes. Best eng. Er 
was ons beloofd dat het hier leuker 
en gezelliger zou worden. Nou ik ben 
het daar niet mee eens. Volgens mij 
rijden er ook meer auto’s dan eerst. 
Rustiger is het in ieder geval niet.” 
 
Tunnelvisie 
Zelf vindt ze het heel spannend om 
met de elektrische rolstoel van haar 
dochter door de tunnel te gaan. Soms 

 
’Ze begrijpen niet 
dat de doorgang  

voor mensen 
 die slecht  

ter been zijn of  
gezondheidsklachten 

hebben te steil is’

laat de batterij het halverwege het 
steile stuk omhoog afweten. Met de 
speciale bakfiets waar de rolstoel in 
kan, waagt Ria het sowieso niet 
meer. “De arts van Jessamy zit bij de 
Egelantier. Eerder was ik daar in 
twintig minuten. Nu rijd ik om via de 
kleine spoorbomen van de Hoge 
Larenseweg en ben ik een uur op 
pad.” 
De twee dames hebben het probleem 
aangekaart bij de gemeente. Echt 
serieus neemt die de klachten niet, is 
hun ervaring. Gesja: “Ze begrijpen 
niet dat de doorgang voor mensen die 
slecht ter been zijn of gezondheids-
klachten hebben te steil is. Hoezo een 
tunnelvisie?” 
 
Afhankelijk 
Ook voor Riebeeckbewoners vormt 
de tunnel een onneembaar obstakel. 
Jannie fietst niet meer naar haar kin-
deren die in Hilversum Oost wonen. 
Naar haar huisarts bij winkelcentrum 
Seinhorst gaat ze noodgedwongen 
lopend of als het regent met de Wmo-
taxi. “De kinderen halen me nu op als 
we bij hen afspreken. Dat is een 
oplossing natuurlijk, maar vroeger 
kon ik zelf naar ze toe gaan. Het 
maakt me afhankelijker.” 
 
Vooral de steile helling vanaf haar 
kant naar beneden vindt de bewoon-
ster van Gooiers Erf doodeng. “Ik zat 
te bibberen op mijn fiets en was 
alleen maar aan het remmen. Dan 
loop ik toch liever. Gelukkig lukt dat 
nog wel.”  
Jannie is zeker niet de enige bewoner 
in het seniorencomplex voor wie 
Hilversum Oost na de aanleg van de 
tunnel onbereikbaar is geworden. 
“Mijn buurvrouw fietst beter dan ik, 
maar ook zij durft niet meer. De 

bovenburen hebben het er zelfs nooit 
op gewaagd.”  
 
Knoert hard 
Niet alleen de scherpe helling, ook 
het hoge tempo van de andere fiet-
sers op e-bikes, scooters en fatbikes 
jaagt ouderen schrik aan, denkt 
Jannie. “Iedereen gaat knoert hard. 
En soms nog heel gevaarlijk ook. Ik 
zag een keer twee meisjes op een 
fiets, eentje stond op de bagagedra-
ger, keihard vallen. Dat heeft me echt 
geraakt.” 
 
Voor Gesja en Ria is de oplossing 
simpel. De tijdelijke oversteek bij de 
Mussenstraat moet terugkomen. Ze 
hebben gehoord dat dit niet kan, 
omdat het te gevaarlijk zou zijn. 
Gesja snapt er niets van. “Die over-
steek heeft er tijdens de bouw jaren 
gelegen. Was het toen onveilig dan? 
Een andere oplossing is ook goed, 
maar er moet iets gebeuren, want nu 
staan een heleboel bewoners buiten 
spel.” 

’Gewoon stijlloos, dat wij niet meer  
door die steile tunnel kunnen’

Andere kant spoor voor veel bewoners onbereikbaar sinds aanleg Alexiatunnel

Door Koosje de Beer
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Heb jij iets te melden in het volgende 

nummer van de Van Riebeeck Wijkkrant? 

Laat het ons weten via 

redactieriebeeck@gmail.com

Redactie              Redactieraad                         Zina Kesab                            Wijkregisseur Zuidoost  
                                                                        Sandra Zamir                         Opbouwwerker Versa Welzijn 
                                                                        Malika Boukhriss                  Wijkberaad Van Riebeeckkwartier 
                           Tekst                                      Alix Wassing                         Buurtredacteur 
                           Tekst, vormgeving, foto’s en   Fred Pangemanan                a/voir creatives 
                           eindredactie                             
Druk                                                                 RODI Rotatiedruk 
Contact                Van Riebeeck Wijkkrant is voor en door bewoners van de wijk Van Riebeeck en verschijnt 3x  
                           per jaar. Kopij voor de krant of contact opnemen met de redactie: redactieriebeeck@gmail.com.  
Sluitingsdatum     Het volgende nummer verschijnt september 2024. Tekst, foto’s, ideeën inzenden vóór 30 augustus 2024.
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Website wijkkranten heeft na zes jaar een nieuw gezicht
"Actueler, toegankelijker, overzichtelijker. Dat had de site van Kijk op 
jouw Wijk na zes jaar nodig. Met deze krant kunnen we niet altijd het 
wijknieuws van de dag brengen. Een website kan dat wel. Daarom zijn 
wij blij dat Hilversummers.nl een nieuwe site voor ons heeft gebouwd", 
vertelt redactielid Fred Pangemanan.  
 
”Alle credits voor Benji van Geene en zijn collega’s van Hilversummers.nl 
hoor. Het enige wat ik hoefde te doen was, beeld en tekst aanleveren en  
zeggen waaraan de nieuwe site moest voldoen. Samen met vormgever Benji, 
hebben we diverse voorstellen bekeken. Ik denk dat we zo’n acht keer bij 
elkaar zijn geweest en de nodige appjes en telefoongesprekken hebben 
gehad met dit als resultaat. We zijn er nog niet helemaal, want alle edities, 
foto’s en teksten moeten nog geplaatst worden. Daar zijn we nog mee bezig. 
Eind-mei moet de site helemaal spic & span zijn!”

Onze nieuwe site zien? Ga naar kijkopjouwwijk.nl 

 
Versa Welzijn heeft een vacature voor 

Preventief Huisbezoek 80+  
Informatie, kijk op: 

https://www.versavrijwilligerscentrale.nl/o/Versa-Welzijn-informatief-
huisbezoek-70-Hilversum/vacatures/Preventief-Huisbezoek-Ouderen-

Hilversum/48894

Door buurtredacteur Alix Wassing 
 
Dat Hilversum haar 600e verjaar-
dag viert, ontging ook het 
Mediamuseum voor Beeld & Geluid 
niet. Speciaal voor dit jubileum 
richtte het museum een gratis ten-
toonstelling in met tientallen video-
beelden uit de geschiedenis van 
Hilversum. Of je nou een echte 
Hilversummer bent, of pas kort in 
Hilversum woont, de filmpjes zijn 
voor iedereen een feest om naar te  
kijken. 
 
Alle oude videobeelden uit Hilversum 
zijn gedigitaliseerd en te bekijken en 
luisteren met koptelefoons op. 
 
Cadeau aan de Hilversummers 
Deze tentoonstelling is een cadeautje 
aan de mediastad en haar bewoners.  
De videobeelden zijn uniek en met 
veel liefde opgeduikeld uit het archief. 
De komende tijd wordt de tentoonstel-
ling telkens uitgebreid met nieuw 
materiaal. 
De 22 video’s die bij Beeld & Geluid  
te zien zijn, bevatten vaak herkenbare 

elementen uit Hilversum. We zien o.a. 
de NSF en de Expohal op het 
Sportpark (die niet meer bestaan), de 
Kerkbrink en het vliegveld voorbijkomen.  
 
Van 1924 naar de jaren ‘70 
Het oudste beeld is van precies 100 
jaar geleden. Toen kwam Koningin 
Wilhelmina met Prinses Juliana naar 
Hilversum om het 500-jarig bestaan 
van de stad te vieren. 
 
Rolschaatsvideo!  
Daarin zien we een rolschaatswedstrijd 
in de Expohal in 1972. Ard Schenk, 
een beroemde oud-schaatser, geeft 
commentaar bij de wedstrijd waaraan 
allemaal jonge kinderen meedoen. 
 

Hilversum600 in  
Mediamuseum Beeld & Geluid 

 
Tot en met 31 december 2024 

gratis te bezoeken  
in de Lounge (begane grond,  

naast de receptie). 
 
 

Openingstijden: dinsdag t/m  
zondag, 10.00 – 17.00 uur. 

Rolschaatsen in de Expohal
600 jaar Hilversum in Mediamuseum


